
                                                                            

「重新思考全球化趨勢之大專英語教學」研討會 

2014 Conference for English Teaching and Learning: 

Rethinking College-level EFL Teaching in the Globalizing 

World 

說明： 

一、目的：為強化英語文及第二外語教學理論與應用範疇相關議題之研究，特舉

辦本次研討會。 

二、主辦單位：國立臺北商業技術學院應用外語系 

三、時間：2014 年 11 月 13 日（星期四） 09:00 – 17:30 

四、地點：國立臺北商業技術學院（100 臺北市濟南路一段 321 號） 

五、徵稿領域： 

(一)英美文學與文化、語言學、英語教學理論及教學實務研究心得。 

(二)英語聽、說、讀、寫訓練及教學實務研究心得。 

(三)第二外語聽、說、讀、寫訓練及教學實務研究心得。 

(四)中英翻譯理論與教學實務研究心得。 

(五)專業英文(ESP)、英語授課(CBI)理論與教學實務研究心得。 

(六)其他：如課程規劃、分級教學、補救教學、大一英文、英聽、檢定考試等。 

六、論文格式： 

(一)論文格式請依照 APA 格式並以 Word A4 直式文字編輯文稿，字型中文請用

標楷體，英文請用 Times New Roman。 

(二)除論文標題用 16 點字外，其餘請皆用 12 點字，並請用標準字距與單行間距。 

(三)段落首行不縮排，文字請靠左對齊。 

(四)段落單行間距。 

(五)論文名稱標題請置中。 

(六)論文格式 

七、報名及論文投送： 

(一)歡迎對上述議題有興趣的專家學者賜稿，稿件中、英文不拘。（原則上以中 

文撰寫者以中文發表，以英文撰寫者則以英文發表）。 

    報名請點選 http://goo.gl/RnTbov 

(二)線上報後，請於 2014 年 6 月 20 日前將論文題目、長篇摘要(限 1,000~2,000 

字)、關鍵字及內文（原則上五頁為限），論文全文以 20 頁為限，請以電子 

郵件 MS Word 附件方式寄至 cujennylin@gmail.com 林沂蓁小姐，並於電子 

郵件中註明作者姓名、地址、電話、傳真、服務單位及職稱等資料。 

 

八、重要日期： 

    摘要截止日：        2014 年 6 月 20 日 

摘要審查結果通知日：     2014 年 7 月 21 日 

研討會議日期：          2014 年 11 月 13 日（星期四） 

http://goo.gl/RnTbov
mailto:cujennylin@gmail.com


                                                                            

論文全文截止日：        2014 年 12 月 8 日 

論文全文審查結果通知日：2015 年 1 月 16 日 

    

九、連絡人： 

應用外語系助教林沂蓁  

電話：(02) 2322 6418 

e-mail：cujennylin@gmail.com 
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Call for Papers 

 2014 Conference for English Teaching and Learning:  

Rethinking College-level EFL Teaching in the Globalizing 

World 

Department of Applied Foreign Languages  

National Taipei College of Business 

  

1. Aim of the Conference: To investigate and discuss the theories and applications of 

English teaching and learning as well as the pertinent fields 

2. Time & Date: 9:00 – 17:30, November 13, 2014 (Thursday) 

3. Venue: National Taipei College of Business (No. 321, Sec. 1, Jinan Rd., Taipei 100, 

Taiwan, R. O. C.) 

4. Related Topics for Papers: 

   Theory/Practice of English/American Literature, Culture, Linguistics and English 

Teaching 

   Theory/Practice of Reading, Writing, Speaking and Listening 

   Theory/Practice of Second Foreign Languages Teaching 

   Theory/Practice of Chinese-English Translation and Interpretation 

   Theory/Practice of ESP, CBI (Contented-Based Instruction in L2) 

   Other Areas: Curriculum, Placement Tests, Remedial Teaching, Freshman 

English, English Proficiency Tests, etc. 

5. Abstract/Paper Format: 

   Please follow the APA format and edit the paper in MS Word A4 style (vertical) 

and use the font Times New Roman. 

   Font size # 16 for the title and # 12 for the text. 

   The first sentence of each paragraph should not be indented, and the paragraphs 

should be aligned to the left margin. 

   All sentences and paragraphs should be single-spaced. 

   Center the title in the paper. 

6. Abstract/Paper Submission: 

   Papers related to the topics, written in either Chinese or English, are all welcome 

(the presentation should be conducted in the same language as the paper). 

    Submit the registration form to http://goo.gl/RnTbov 

  Abstracts are limited to 1000~2000 words. Full-papers are limited to 20 pages 

(including the title of the paper, key words, abstract in Chinese and English, 

main text, & references) Abstracts and full-papers should be submitted as MS 

Word attachment to cujennylin@gmail.com, by e-mail before June 20, 2014. 

The author’s name, title, address, telephone number and institution should be 

clearly specified in the e-mail. 

   All papers will be under blind review. 

7. Important Dates: 

   Due Date for Abstract Submission:   June 20, 2014 

   Announcement of Abstract Acceptance:  July 21, 2014 

      Due Date for Full-Paper Submission:   Dec. 8, 2014 

   Announcement of Full-Paper Acceptance:  Jan. 16, 2015 

   Conference Date: Nov. 13 , 2014 

8. Should there be any questions, contact the administrative assistant 林沂蓁小姐 at 

Tel: 02 - 2322 6421, or e-mail: cujennylin@gmail.com 

http://goo.gl/RnTbov
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